
From:Bjarne Primdahl Fly
To:Ellen Margrethe Hansen
Subject:VS: Vedr. manglende toiletforhold i Ho by

Her er lidt flere oplysninger til din toiletsag.

 

Hilsen

Bjarne

 

Fra: Ho Kro [mailto:hokro@hokro.dk] 
Sendt: 20. marts 2014 12:35
Til: Bjarne Primdahl Fly
Emne: Re: Vedr. manglende toiletforhold i Ho by

 

Hej Bjarne

Nu ved vi ikke, hvor i Varde kommune der også bliver søgt om offentlige toiletforhold.
Men starter der også offentlige arrangeret turer, de steder hvor der også mangler offentlige 
toiletforhold?
Er de steder også en del af Nationalpark Vadehavet, der forventer at trække flere besøgende til 
området?

Naturbussen kører herfra Ho ca 25 gange bare i juli og august. Der er ca 60 deltager med hver gang.
Det vil sige, at blot på de turer er der ca 1500 mennesker, der ikke har mulighed for at benytte et toilet.

Venlig hilsen
Christina, Ho Kro

Den 18-03-2014 14:19, Bjarne Primdahl Fly skrev:

Kære Christina Thomsen og Mads Uhre Schmidt

 

Tak for jeres henvendelse, som jeg har modtaget via Connie Høj. 

 



Jeg kan let følge jeres argumenter og vi har også før modtaget ønske om et offentligt toilet i Ho. 
Problematikken er, at der også er behov/ønske fra mange andre steder i kommunen. Jeg kan fortælle jer, at vi 
(driftsafdelingen) på næste udvalgsmøde (Plan og Teknikudvalget den 8. april) har en sag med om de offentlige 
toiletter, herunder behovet for både renoveringer og nye. Jeg vil sørge for, at jeres henvendelse bliver forelagt 
politikkerne i den anledning. I vil få en tilbagemelding efter udvalgsmødet.

 

I nævner muligheden for at bruge den mobile toiletvogn fra Sdr. Plantage. Denne vogn var dog lejet og er 
afleveret igen, så det er ikke en mulighed.

 

I er velkommen til at ringe til mig, hvis I har spørgsmål.

 

Venlig hilsen

Bjarne Fly

Driftschef/Varde Kommune

24860724

 

 

 

 

Fra: Ho Kro <hokro@hokro.dk>
Dato: 10. mar. 2014 07.42.12 CET
Til: <coho@varde.dk>
Emne: Vedr. manglende toiletforhold i Ho by

Til Connie Høj 
 
Vi har læst en artikel om badesøen i Sdr. plantage i Jyske Vestkysten d. 18. 
februar 2014.
Vi kan læse, at Varde kommune arbejder på at få etableret faste toiletforhold.
Så vidt vi kan forstå af artiklen, vil der ikke længere være brug for den nuværende 
mobile toiletvogn.
 

mailto:hokro@hokro.dk
mailto:coho@varde.dk


Vi har før opfordret Varde kommune til at stille offentlige toiletforhold til 
rådighed i Ho by.
Dette ønske er desværre ikke blevet indfriet, men det vil måske kunne ske nu, da 
toiletforholdene forbedres i Sdr. Plantage?
Hvert år modtager Ho mange turister, der primært kommer til Ho for at nyde naturen 
- gerne på gå-ben eller cykel.
Rigtig mange benytter sig af lejligheden til at tage med offentlige arrangeret 
turer, der starter ved Thomas Lange haven/parkeringspladsen foran Ho Kro.
 
Vi vil ikke ligge skjul på, at det vil være befriende for os og vores medarbejde på 
Ho Kro ikke at skulle ligge hus til utallige toiletgæster året rundt.
Vi synes stadig, at det er en kommunal opgave at sørge for ordentlige forhold til 
de gæster, der betaler for offentlige ture med start fra Ho.
Vi vil have forståelse for, at Varde kommune evt ønsker at afprøve med en mobil 
toiletvogn først. Men vores helt klare mål er, at få etableret faste offentlige 
toiletforhold i Ho by, der kan benyttes året rundt
 
Vi vil gerne opfordre Varde Kommune til at gå i dialog med Oksby-Ho menighedsrådet, 
da de råder over grunden til den mest optimale placering af toiletfaciliteter i 
forhold til de offentlige arrangeret ture.
Her tænker vi på Thomas Lange haven ved Ho Præstegård. Det er herfra alle 
offentlige ture starter. Samtidig ligger haven ud til Hovej - Ho's "hovedgade" der 
går igennem byen og forbindes med vejene til Blåvand
 
Vi håber meget, at der inden den kommende turistsæson, vil komme en løsning på de 
manglede toiletforhold i Ho.
Vi stiller os gerne til rådighed, såfremt i har spørgsmål om toiletforholdene i Ho
 
Vi er desuden blevet oplyst, at en toiletbygning var blevet tegnet og bestillingen 
klargjort tilbage i 2007 af Blåvandshuk kommune. Vi overtog først Ho Kro i 2008, så 
det er inden vi kom til området.
Bygningen var dengang tiltænkt til at stå ved den daværende Spar købmanden. 
Blåvand/Ho tømre var bestilt til opgaven, men bygningen blev taget af programmet 
ved kommunesammenlægningen. 
Har i spørgsmål vedrørende den daværende aftale kan i kontakte:
Søren Johnsen, Blåvand/Ho tømrer- og snedkerforretning: info@hotomrer.dk / 2142 0021
Jørn Gotthardsen, Naturbussen i Ho: info@naturbusseniho.dk / 7527 9449 
 
Med venlig hilsen
Christina Thomsen og Mads Uhre Schmidt, Ho Kro
Hovej 34, Ho
6857 Blåvand
Tlf 7527 9044
hokro@hokro.dk
 
Denne mail er også sendt til borgmester Erik Buhl og byrådsmedlem Erhard Jull 
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